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 ASSERBO GOLF CLUB 
 
 Referat fra bestyrelsesmøde 
 
Sted Mødelokale i Asserbo Golf Club 
 
Tid 17. august 2023 18:00 – 21:15 
 
Deltagere Peter Fredgaard (PF) Kim Nissen (KN) Hans-Otto Jørgensen (HOJ) 
 Carsten Klog (CK) Axel Bistrup (AB) Ida Bratting Kongsted (IBK) 
 Vibeke Lund (VL) Clubmanager Annie Christensen (AC) 
 
Afbud  
 
Referent VL 
 
 Dagsorden 

  
1. Godkendelse af seneste referat 
2. Økonomistatus 
3. Nyt fra Shop og Service 
4. Forsikringsgennemgang 
5. Opfølgning handleplaner 
6. Gennemgang af golfspilleren i centrum 
7. Status Sportsudvalg 
8. Status Baneråd 
9. Status Fonde 
10. Oplæg til parkeringsplads 
11. Alexander og Nicolaj fra restaurant Bødkergården 
12. Eventuelt 
13. Næste mødedatoer 
 

 
 
 

1. Godkendelse af seneste referat 

Seneste referat var godkendt via mails.  
Bestyrelsen underskrev de seneste referater. 

 

2. Økonomistatus 

Der et pt. et budgetmæssigt overskud på 157 t.kr. Medlemsindtægterne og greenfeeindtægterne har endnu 
ikke nået budgettet, til gengæld har sponsorindtægter, proshop og turneringer rettet sig en smule. Desuden 
har der været en lille merindtægt på det kommunal tilskud samt en anselig tilbagebetaling på forsikringerne. 
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Der er budgetoverskud på banens lønbudget. Det ønskes brugt til udbetaling af en del af overarbejdet 
samt til at beholde en sæsonarbejder lidt længere, så der kan udføres nødvendigt arbejde i løbet af 
vinteren, herunder en tiltrængt luftning af fairways. 

 

3. Nyt fra Shop og Service 

Alle medarbejdere har afholdt deres ferie på nær Rasmus og AC. 

Medlemmer: I år har er der indtil nu i alt indmeldt 51 nye medlemmer. Heraf er 40 aktive 
fuldtids/hverdagsmedlemmer, og af disse er 33 voksne og ungseniorer. 

Introduktionsforløbene er fortsat en succes, om end holdene er ikke så store som sidste år. Nogle følger 
turneringerne mandag aften med tilhørende undervisning i golfreglerne og vejledning fra ambassadørerne 
under spillet. Andre spiller meget med hinanden på par-3 banen på andre tider.  

Der er endnu ikke fundet en ny formand for introduktionsudvalget. Ambassadørerne klarer sig selv med 
støtte fra sekretariatet. 

Sommerferiegolf for juniorer tiltrak kun få juniorer. Men de, der benyttede tilbuddet, hyggede sig. 

Krudtuglegolfprojektet har kun 5 deltagere og ser ud til at have mistet pusten lidt. Tovholderne overvejer 
nye tiltag, særligt omkring markedsføring af projektet. 

Passive har været indbudt til et arrangement med henblik på genaktivering. Der var mange positive 
tilbagemeldinger, men desværre meget få tilmeldinger. Der blev derfor gennemført en række individuelle 
træningsforløb, der resulterede i et par genaktiveringer. 

Teeboxen har været sporadisk i brug hen over sommeren. Laurits holder introdage i brug af Teeboxen frem 
til 1. november, hvor sæsonen starter. 

TBE vaccination: AGC stiller lokale til rådighed for Valida Health, som tilbyder vaccine mod TBE virus 
(hjernehindebetændelse overført af skovflåten). Se nærmere på hjemmesiden og i nyhedsbrev. 

Shoppen: Shoppen har startet udsalget. Omsætningen har ikke levet op til forventningerne, men nu er 
udsalget startet og der håbes på en god efterårssæson. 

 

4. Forsikringsgennemgang 

AGC er ved at skifte forsikringsselskab fra Alm. Brand til Tryg, som er billigere og har tilbud specielt 
egnet til foreninger. Med de kollektive forsikringer, der dækkes af medlemskabet af DGU og DIF, er AGC 
fuldt dækket 

 

5. Opfølgning handleplaner 

Kommunikation: Både DGU og Golfbox arbejder på apps, til forbedring af kommunikationen mellem 
klub og spillere. 

Forretningsorden: De forretningsordener, som ligger i Dropbox, skal revideres. VL laver et udkast til den 
del der omhandler bestyrelsen, som i første omgang revideres af KN. Derefter skal de enkelte udvalg 
revidere deres del. 
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6. Gennemgang af golfspilleren i centrum 

I Golfspilleren i centrum har der i gæstescoren været fin fremgang på ambassadørscoren, der i juli når 
op på 59. Også banens score har fortsat stigningen og rammer 81 i juli. Priser og træningsfaciliteter er 
også steget – om end lidt mindre. Proshoppen har imidlertid fået et slemt tryk nedad. Det kan skyldes to 
særskilt uheldige besøg og bedømmelser, som desværre (eller heldigvis) ikke genkendes, så måske der 
kan være tale om en misforståelse. Svarene er anonyme, så der er ikke mulighed for en yderlig 
uddybning. 

AGC’s score på banen har været stabil gennem et koldt forår, tørke og rigtig meget regn i juli, mens de 
andre kongegolfklubber har haft store udsving i gæste scoren hen over sæsonen. Efter juli har alle fire 
klubber en fornuftig score. 

 

7. Status Sportsudvalg 

Sporten er et nyt fast punkt på dagsorden til bestyrelsesmøderne.  

Indholdet i punktet er under udarbejdelse, men formålet er, at bestyrelsen bliver orienteret om strategi 
for hele sportsområdet fra junior til eliten og udviklingen i forhold hertil. Punktet kommer også til at 
indeholde korte orienteringer om aktiviteter, igangværende og kommende og opfølgning på eventuelle 
målsætninger.  

Sammensætning af indholdet foretages med input fra Juniorudvalget, Sportsudvalget, Headpro Carina, 
AC og HOJ. 

 

8. Status Baneråd 

AC henviste til listen over udestående forslag. Afsluttede emner gemmes separat. 

Baneguiden er under revidering. 

 

9. Status Fonde 

Der er pt 2 ansøgninger ude: 

Vellivforeningen - Der er ansøgt om DKK 55.000 til afholdelse af frivillig dagen. 

Spar Nord Fonden – Der er ansøgt om DKK 70.000 til indkøb af 15 Trollyer og 1 Buggy særligt med afsæt 
i ’Golf Gavner’ forløbet. 

Derudover er vi på udkig efter fonde, der kunne være interesseret i at støtte ombygning af 
omklædningsrummene samt renovering af parkeringspladsen. 

 

10. Oplæg til parkeringsplads 

Der er lavet to udkast til forbedring af parkeringspladsen og vi har fundet en løsning vi synes om. Dette 
udkast arbejdes der videre med. 
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11. Alexander og Nicolaj fra restaurant Bødkergården 

Alexander og Nicolaj deltog i en del af mødet. De er faldet godt til og fortsætter i 2024 efter at have 
holdt lukket i januar og februar. 

Alexander og Nicolaj er lydhøre overfor medlemmernes ønsker. Der er opsat en forslagskasse i 
klubstuen, hvori man kan droppe ideer og kommentarer. De arbejder på at genindføre salg af 
drikkevarer og evt. andet fra hytten. 

I samarbejde med AC udarbejdes et spørgeskema til medlemmerne om restaurantens udbud og forhold. 

12. Eventuelt 

 Bestyrelsen har modtaget observationer om uheldig kørsel med scootere på banen. AC orienterer 
ejerne om at der gælder de samme regler for scooterkørsel som for buggyer. 

 Dresscode i AGC er en anbefalet påklædning. 

 VL orienterede bestyrelsen om, at Forårs Fourball ikke spilles mere, da der gennem flere år ikke har 
været tilstrækkelig tilslutning.  

 Turneringsudvalget søger nyt medlem, da Peter Jacobsen har trukket sig. 

 Generalforsamlingen afholdes i 2024 søndag 24. marts. 

13. Næste mødedatoer 

Tin cup søndag 15-10-2023 

Bestyrelsesmøde tirsdag 24-10-2023 kl. 18:00 

Bestyrelsesseminar fredag, lørdag 17 og 18 -11-2023 kl. 18:00 

Julefrokost fredag 15-12-2023 kl. 13:00 

Generalforsamling søndag 24-03-2024 kl 10:00 
      

  
Peter Fredgaard Kim Nissen 

 
Hans-Otto Jørgensen  

Formand 
 

Næstformand 
 

Hon. Kasserer 
 

       

 
Carsten Klog 

 
Axel Bistrup 

 
Ida Bratting Kongsted        

 
Vibeke Lund 
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Sekretær 

   

 

 

 


